
VPRAŠANJA ODBORNIKOV

KOMISIJA DELA
Odbornik Ivan Božič (kra-

jevna skupnost Stadion) je
dbbil naslednji odgovor na
vprašanje, če je v naši obči-
ni že začela delati in kaj je
ugatovila komisija za ugota-
vljan.je izvora premoženja:

% Občinska skupščina je
ustanoviia 7-člansko komisijo
23. marca letos. Kotnisija se
je prvič sestala v aprilu in
drugič v oktobru. Med tem
so imeli številne sestanke z
organi sodišč, tožilstva, upra-
ve javne vamosti in sekretari-
ata za fmance. Občinski up-
ravni organi so na podlagi
svojih evidenc izdelali sezna-
me o premoženju (kupopro-
dajne pogodbe za hiše in ze-
mljišča, gradbena dpvoljenja,
počitniške hiše, uvoz avtomo-
bilov, posest motornih čolnov
itd). Komisija je na drugi se-
ji obravnavala opravljeno de-
lo; sklenila je uvesti en posto-
pek in zahtevala nadaljnjo
obdelavo že zbranih podatkov

Komisija je poudarila, da
je osnova za uspešno delo
okrepitev davčne uprave ter
namestitev usposobljenih de-
lavcev, ki bi bilj zadolženj in
odgovomi za delo pri ugota-
vljanju izvora premoženja.

Pokopališče v Stožicah
Predsedniku krajevne skup-

nosti Posavje Janezu Dremlju
je na vprašanje o gradnji mr-
ližke vežice oairoma o razši-
ritvi pokopališča v Stožicah,
Ljubljanski urbanistični za-
vod odgovoril takole:

0 Po generaJnem urbani-
stičoem nadrtu mesta Ljublja-

ne pokopališče v Stožicah ni
bilo predvideno za razširitev.
Razlog je v tem, da se bo
pokopališče Žale širilo v sme-
ri proti Savi, se pravl proti
Bežigradu. Po urbanistični
obdelavi prostora Titove ceste
je območje med Stožensko
cesto, Titovo cesto in pokopa-
lišdem namenjeno centralne-
mu športnemu parku.

Z novelacijo generalnega
urbanističnega načrta mesta
Ljubljane, ki Je zdaj v obde-
lavi, po vsej verjetnosti ne
bo prišlo do sprememb glede
tega območja. V Stožicah naj
bi pokopavali do zapolnitve
dmžinskih grobov, svojci dru-
žin, ki nimajo grobov v Sto
žicah. pa bodo pokopani na
Zalah.

Rekonstrukcija
Titove ceste

Odgovor odborniku Viktor.ju
Rainovžu ( krajevna skupnost
Posavje) o tem, zakaj so de-
la pri rekonstrukciji Titove
ceste od bežigrajske pošte do
Astre tefcla precej počasi, se
glasi:

0 Dela pri rekonstrukciji
Titove ceste je izvajalo podje-
tjeSlovenija ceste. Lani jih
niso dokončali, ker gradnja
centra Bežigrada ni bila za-
ključena v takšnem obsegu,
da bi Titovo cesto lahko re-
konstmirali do bežigrajske
pošte. Pred priCefckov del so
morali zgradita podaljšek ko-
lektorja po vzhodnem hodni-
ku Titove ceste. Kolektor je
gradilo splošno gradibeno pod-
jetje Grosuplje v dveh de-

lih, da bi čiin manj ovirall
promet.

Dela niso potekala počasi;
lzvajalec je delal v eni izme-
ni in pol — glede na vidlji-
vost in sicer od 6.30 do 17.30
ure, od 1. novembra naprej
pa od 7. do 16.30 ure. Vsak
dan seveda nj Wlo opaziti iz-
vajalca pn cestno—gradbenih
delih, ker je bilo treba poleg
rekonstruikcije oeste zgraditi.
še druge komunaJne naprave.
Na predlog podjetja »Soses-
ke« ]e Mestni vodovod za-
menjal obstoječi pnmarni
vodovod z večjim profilom \n
sicer od »Astre« do Kržiče-
ve ulice. S tem so se lzogni-
li ponovnemu prekopavanju
ceste v prihodnjih letih. nSo-
seska je celo posodila Me-
stnemu vodovodu potrebna
sredstva za to gradnjo. Do-
govorjeno je bilo, da bodo
vodovod zgradili čim hitreje,
vendar je bilo kljub temu ne-
ka jdnj zamude. ker izvajalcu
ni uspelo dokončati del na
nekaterih drugih pomembnih
objektih (Hradeckega cesta).
Ob vodovodu teče plinovod
m doider jarek ni bil zasut,
nj bilo mogoče utrjevati vo-
zišča tifc ob vodih, sicer bi
prišlo do velikih poškodb.

Glede pripombe, da stTO-
ji v popoldanskera času sto-
jijo, je treba reči, da zaradi
majhnega obsega nekaterih
del ni bilo mogoče vedno za-
pošlovati vse stroje. Ce bi
stroj vsakokrat, ko ni obrato-
val, odstranili z gradbišča, bi
vsekakor dela izvajali š«
dalj časa.


